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متن پرسش

با سلام خدمت استاد گرامی: اخیرا آیت االله جوادی آملی سخنانی داشته اند که موجب انتقاد شدید

بعضی از علما شده است. نظر شما در این مورد چیست؟ متن بخشی از سخنان: «اگر وجود مبارک

صدیقه کبری (س) میخواست الان سخنرانی بکند، دیگر مثل خطبهای که در مدینه ایراد فرمود، خطبه

نمیگفت، چون امروز «علی» حاکم است و خیلی با دوران قبل تفاوت دارد. اگر امروز حضرت فاطمه

زهرا (س) میخواستند خطبه بخوانند، دیگر جای گلایه برای آن حضرت نبود، بلکه جای شکر بود،

بنابراین ما هم باید مثل ایشان در فاطیمه حرف بزنیم. وقتی غدیر حاکم است دیگر نباید کاری غیر از

غدیر انجام بدهیم. الان هیچ کس نمیتواند نام سقیفه را ببرد، چون سقیفه مرده است و غدیر زنده. تا

وقتی که غدیر زنده باشد، کسی در مورد مرده حرف نمیزند.»

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده چیزی در این مورد از استاد نشنیدم. ولی باید منظور استاد را فهمید که

میخواهند ما متوجه شویم حضور غدیر در این تاریخ، با انقلاب اسلامی محقق شده است و به جایِ

درگیری با جریان سقیفهسازان، غدیر را از طریق انقلاب اسلامی به صحنهی جهان اسلام بیاوریم و بدین

لحاظ است که شما ملاحظه میکنید مردمان جهان اسلام، تحت تأثیر انقلاب اسلامی مقابل حاکمان

ظالم خود ایستادهاند. حال اگر بحث سقیفه را در این تاریخ پیش بکشیم آیا انقلاب اسلامی که

انعکاس غدیر است در این کشورها مورد استقبال قرار خواهد گرفت؟ موفق باشید     


